
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Raadsronde 

Onderwerp Jaarplan Griffie 

Datum Behandeling 6-6-2017 

Portefeuillehouder Werkgeverscommissie 

Aanwezig Griffier Judith Goossens, twee toeschouwers op de publieke tribune 

Woordvoerders De dames Demas (D66), Martens (SP),  
De heren Bastiaens (PvdA), Vrehen (MV), Smeets (PVM), Steijns (SPM), Beckers 
(CDA) 

Voorzitter Dhr. Mertens 

Secretaris Dhr. Jutten 

Samenvatting en 
afspraken 

De voorzitter opent de vergadering en kondigt aan dat de oorspronkelijk 
geplande voorzitter, dhr. Passenier, verhindert is door file. Dhr. Mertens treedt 
daarom op als plaatsvervangend voorzitter van deze ronde. Mevr. Korsten 
geeft namens de werkgeverscommissie een korte toelichting op het voorstel. 
Vervolgens is het woord aan de aanwezige woordvoerders. Zij plaatsen een 
enkele opmerking of stellen een vraag over het voorliggende stuk. Deze vragen 
worden beantwoord. Woordvoerders geven aan zich af te vragen of 
opgenomen stadsrondes wel worden terug geluisterd. Het voorstel volgt om 
een half jaar te monitoren in hoeverre dit gebeurt en hierover dan te 
rapporteren. Fracties bereiden een amendement voor om dit beslispunt toe te 
voegen aan het raadsvoorstel. 

Toezeggingen Toegezegd wordt dat de begroting van de raad wordt nagezonden aan 
woordvoerders. 

 

Rondebriefje Raadsronde 

Onderwerp Jaarplan griffie 2017-2018 

Verantwoordelijke De werkgeverscommissie, mevr. Korsten 

Programmanummer 1 Bestuur en dienstverlening 

Behandelend ambtenaar JLL Goossens 
Telefoonnummer: 043-350 4931 
judith.goossens@maastricht.nl 

Doel van de bijeenkomst Ter voorbereiding op besluitvorming door de raad over het jaarplan en de 
formatie uitbreiding wordt in de raadsronde het debat gevoerd over beide 
onderwerpen. Er is geen stadsronde geweest over het onderwerp. Daarom 
kunnen er ook verhelderende vragen worden gesteld.  

Wie neemt uiteindelijk het De raad. 



 

 

 

 

 

besluit?  

Verloop voorgaande 
proces 

In het fractievoorzittersoverleg van december 2016 is de raadsopdracht aan de 
griffie vastgesteld. De fractievoorzitters verzochten om een ontwikkelplan / 
jaarplan griffie op te stellen tot aan de verkiezingen van 2018. Het plan moet 
inzicht geven in wat nodig is om de raadsopdracht te vervullen.  

De werkgeverscommissie heeft op 19 mei het jaarplan vastgesteld en heeft 
ingestemd met de formatie uitbreiding met een fte voor een vierde 
raadsadviseur. 

Inhoud  Het jaarplan moet inzicht geven in hetgeen nodig is om de raadsopdracht te 
vervullen. Daartoe zijn succesbepalende factoren opgesteld en zijn de 
belangrijke onderwerpen voor de raad en de doelstellingen van de griffie 
vertaald in resultaten voor de raad, de medewerkers en andere partners. Ook 
staat aangegeven wat nodig is om de resultaten te bereiken. De formatie van 
de griffie in relatie tot de opdracht vormt een risico. Daarom wordt om formatie 
uitbreiding gevraagd.  

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Besluitvorming voor te bereiden 

Vervolgtraject Over het raadsvoorstel wordt besloten in de raadsvergadering van 27 juni, 
waarna over de financiële consequenties wordt besloten bij de behandeling 
van de kaderbrief 2017 op 11 juli. 

 


